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Z A P I S N I K 
 

 4. REDNE SEJE SVETA KS SEMEDELA 
dne 1. 2. 2024 ob 17.30 uri v dvorani KS Semedela 

 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI: 
 
Marko Štrkalj, predsednik sveta KS, je ugotovil: 

 

• da je od 13 članov sveta KS Semedela prisotnih 9 in svet je sklepčen. 
Prisotni člani sveta: Marko Štrkalj, Tanja Velkavrh, Manuel Jenko, Mojca Vižintin, Joško 
Matjašec, Alen Črlenec, Laura Chersicola in Bojan Keber 
Opravičeno odsotni: Tina Čok, Edvard Bolčič, Alen Vučić, Borut Maleševič in Erik 
Ražman 
Tajnica: Rozana Gomboc 
 
Predsednik sveta KS Semedela Marko Štrkalj, je sklical 3. redno sejo sveta in dal na 
glasovanje razširjeni dnevni red:  
 

1. Potrditev zapisnika 3. redne seje sveta z dne 18. 10. 2023 

2. Potrditev Finančnega načrta za leto 2024 

3. Potrditev Letnega poročila za leto 2023 in potrditev Zapisnika inventurne komisije za leto 
2023 

4. Slikopleskarska dela poslovnih prostorov v objektu KS Semedela 

5. Obnova strelovoda na objektu KS Semedela 

6. Nakup mize za namizni tenis  

7. Razno  
- Poročilo člana sveta Joška Matjašeca 

Člani sveta so z dvigom rok soglasno potrdili predlagani razširjeni dnevni red. 
 
Ad. 1) Potrditev zapisnika 3. redne seje sveta z dne 18. 10. 2023 

Predsednik sveta je na kratko poročal o sprejetih sklepih in dal zapisnik na glasovanje. 
 
Sprejet je bil naslednji 
Sklep št. 27/24  
Potrdi se zapisnik 3. redne seje sveta KS Semedela z dne 18. 10. 2023. 
Izid glasovanja: 
ZA: 8 PROTI: / 
 
Ad. 2) Potrditev Finančnega načrta za leto 2024 

Predsednik sveta je prisotne seznanil, da je bil Finančni načrt za leto 2024 predstavljen na 
prejšnji seji sveta. Predlaga, da se ga na današnji seji sveta potrdi. 
 



Sprejet je bil naslednji 
Sklep št. 28/24  
Potrdi se Finančni načrt za leto 2024. 
Izid glasovanja: 
ZA: 8 PROTI: / 
 

Ad. 3) Potrditev Letnega poročila za leto 2023 in potrditev Zapisnika inventurne komisije 
za leto 2023 
Letno poročilo in zapisnik inventurne komisije so člani sveta prejeli po elektronski pošti. 
Predsednik sveta je poročal o pripravi Letnega poročila za leto 2023. Predal je besedo 
predsedniku inventurne komisije Manuelu Jenku, da poroča o opravljeni inventuri za leto 
2023.   
 
Sprejet je bil naslednji 
Sklep št. 29/24  
Potrdi se Letno poročilo za leto 2023 in Zapisnik inventurne komisije za leto 2023. 

Izid glasovanja: 
ZA: 8 PROTI: / 
 
Ad. 4) Slikopleskarska dela poslovnih prostorov v objektu KS Semedela 
Predsednik sveta je prisotne seznanil, da se bodo v letošnjem letu izvajala slikopleskarska 
dela v objektu KS, kar je tudi planirano v finančnem planu za leto 2024.   
 
Svetu predlaga naslednji 
Sklep št. 30/24  
Člani sveta so sprejeli sklep, da se izvedejo slikopleskarska dela v objektu KS 
Semedela, kar je planirano v Finančnem načrtu za leto 2024. 
Izid glasovanja: 
ZA: 8 PROTI: / 
 
Ad. 5) Obnova strelovoda na objektu KS Semedela  
V lanskem letu je bil pregledan strelovod na objektu KS in je bilo ugotovljeno, da je 
dotrajan, zato je potrebna sanacija le tega. Znanost za varnost (požarna varnost) so nam 
pripravili ponudbo za sanacijo s končnim pregledom in meritve za izdajo poročila v 
skupni vrednosti 3.330,60 z ddv.     
 
Sprejet je bil naslednji 
Sklep št. 31/24  
Svet KS je potrdil izvedbo sanacije strelovoda na objektu KS Semedela in izvedbo 
ustreznega poročila o pregledu ter meritvah.  
Izid glasovanja: 
ZA: 8 PROTI: / 
 

Ad. 6) Nakup mize za namizni tenis  
Predsednik sveta je predlagal, da se nabavi mizo za namizni tenis, ki bi jo lahko 
uporabljala društva in pa tudi zunanji uporabniki za simbolično ceno.  
 
Sprejet je bil naslednji 
Sklep št. 32/24  
Svet KS je potrdil, da se nabavi miza za namizni tenis po najugodnejši ponudbi.   
Izid glasovanja: 
ZA: 8 PROTI: / 



 
Ad. 7) Poročilo člana sveta Joška Matjašeca   
Predsednik sveta mu je predal besedo, da poroča o udeležbi na seji predsednikov 
krajevnih skupnosti, kajti sam in podpredsednica se sestanka nista mogla udeležiti. 

Joško Matjašec, 
dne 05.12.2023 se je kot predstavnik KS Semedela udeležil Sveta predsednikov krajevnih 
skupnosti Mestne občine Koper na temo Obravnava predloga Proračuna MOK za leto 
2024: 
- Ureditev in preplastitev cestišča v Novi ul. 4 in 6  
- Vrtec Semedela enota Slavnik-obnova kuhinje 
- Prenova kuhinje v OŠ Dušana Bordona Semedela 
-Ureditev ceste na Markovec 
- Preplastitev Vegove ul. 
- Ureditev površin na Erjavčevi ul.   
Nato so dobili besedo tudi ostali predstavniki KS, kjer je izpostavil zgledno sodelovanje z 
občinsko upravo pri reševanju problemov krajanov. Glede na to, da smo mestu najbližja 
KS je omenil problem parkirišč med bloki na Tomšičevi, Rozmanovi, Klaričevi in C. na 
Markovec. Kot velik problem je predstavil reševanje objekta Slavnikove garaže, kjer je 
svoje poglede predstavila tudi predsednica KS Za gradom. 
V nadaljevanju je omenil še težave pri reševanju prometa na ulici 15. maja in težave pri 
poplavljanju Badaševice in morja v podhodu pri Slavniku vse do Passarelle. Na koncu je v 
imenu KS zaželel lepe praznike in veliko uspeha in sreče ter dobrega sodelovanja v letu 
2024. 
Poročal je tudi o pripravi Analize dostopnosti invalidov na območju KS Semedela, ki je bila 
posredovana MO Koper. 
 
Ad. 8) Razno  
Poročilo predsednika sveta o investicijah na območju KS Semedela 

- stanovalci C. na Markovec 2,4 in 10, naj podpišejo soglasje z MO Koper, da se zadevo 
uredi v izogib poplavam, da uredi sanacija pločnika in protipoplavne zaščite, v proračunu 
je za to namenjenih 100.000 € 
-  Erjavčeva ul., potekajo dogovori z lastniki garaž in MOK, etažnim lastnikom je bila 
predstavljena idejna zasnova za sanacijo ulice in na podlagi njihovih sklepov, jih bo 
potrebno vključiti v idejno zasnovo 
- Vegova ul., investicija je v teku, prebivalci so podali pobudo, da se na zadnjem delu ulice 
predvidi namestitev ležečega policaja in možnost postavitve prometnega znaka za 
omejitev hitrosti 30km/h na začetku ulice  
- dogovori med stanovalci MOK in Marjetico KP, glede sanacije meteorne kanalizacije na 
Vatovčevi od št. 5-7  
- Ul. II. Prekomorske brigade – ureditev slepega kraka pri spomeniku, stanovalci 
nezadovoljni ker investicija ni v proračunu, zato je bil podan predlog MOK, da ga umesti v 
proračun. 
  
V nadaljevanju so člani sveta razpravljali o problematiki parkirišč in predlagali, da bi se za 
potrebe KS Semedela in KS Olmo-Prisoje uredilo parkirišče na parceli št. 488/8 k.o. 
Semedela, ki je v lasti MO Koper. Predsednik sveta je predlagal, da se predlog za ureditev 
parkirišča na omenjeni parceli v naslednjem letu umesti v NRP. 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 18.35 uri. 
 
             Zapisala:                                                           Predsednik sveta KS: 
          Rozana Gomboc                                                                                    Marko Štrkalj  


